
Protokół nr 52 ze spotkania Rady Osiedla Podjuchy w dniu 30.01.2024  

 

Obecni: Zgodnie z listą obecności Radnych i gości (załącznik do protokołu) 

 

PORZĄDEK ZEBRANIA RADY OSIEDLA PODJUCHY 

 

Szczecin,  30.01.2024 

 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do 

porządku obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 10.01.2024. 

4. Analiza bieżących ALERTÓW. 

5. Uchwała nr 191/24 - dzierżawa ul Granitowa - Ciasna 

6. Uchwała nr 192/24 -  inwestycje z budżetu  RO Podjuchy 2019-24 

7. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców 

- pismo mieszkańców ulicy: Granitowej, Gwiaździstej, Złotej, Nowotarskiej 

- pismo mieszkańców ulicy Zakręt 

8. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Przebieg spotkania: 

 

Ad. 1.  

Przewodnicząca Rady powitała Radnych i gości. Sprawdzono listę obecności – 

obecnych 9 radnych.  

Ad. 2. 

 Wniosek o dopisanie punktu 3 przed alertami – spotkanie z przedstawicielami Policji 

 ZA: 9 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Porządek po zmianach 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do 

porządku obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 10.01.2024. 

4. Spotkanie z przedstawicielami Policji. 

5. Analiza bieżących ALERTÓW. 



6. Uchwała nr 191/24 - dzierżawa ul Granitowa - Ciasna 

7. Uchwała nr 192/24 -  inwestycje z budżetu  RO Podjuchy 2019-24 

8. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców 

- pismo mieszkańców ulicy: Granitowej, Gwiaździstej, Złotej, Nowotarskiej 

- pismo mieszkańców ulicy Zakręt 

9. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Ad. 3. 

ZA: 9 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 4. 

 Okolice ulicy Karpiej – są patrolowane w sposób bieżący przez dzielnicową oraz 

patrole służby prewencji. 

PRZYBYŁ Radny: Bartosz Startek 

 Dzielnicowi zawsze podczas służby są w rejonach zagrożonych. 

Patrole piesze są realizowane gdy dyżur ma oddział prewencji. Niestety nie ma możliwości 

częstego regularnego bywania patroli na osiedlu. 

Pytanie co jest w kompetencjach Ray Osiedla. Odpowiedź. Bieżąca współpraca – 

informowanie Rady Osiedla. Informacje, kiedy najczęściej przesiadują lub zagrażają 

porządkowi publicznemu – informacja taka nie zostanie bez odpowiedzi. 

 Pytanie o brak elementarnej wiedzy na temat zachowań. Do szkół jeździ referat do 

spraw nieletnich i on odpowiada za współpracę ze szkołami. 

 Przedstawiciel Rady Osiedla Jakub Cichocki skontaktuje się z przedstawicielem do 

spraw nieletnich na temat ewentualnej współpracy. W temacie prelekcji szkołą powinna 

wystąpić o taką prelekcję.  

 Na stornie policji są mapy zagrożeń – czy one są na bieżąco aktualizowane. Podobno 

nie jest ta strona na bieżąco aktualizowane. 

Ad. 4. 

Wniosek mieszkańca – zgłoszenie posprzątania chodnika przy ulicy Krzemiennej od Gredo, 

do apteki. Pl Wolności od Gredo do apteki. 

Połamany znacznik przy Biedronce przy ulicy Karpiej. 

Pytanie od mieszkańca, co się dzieje z budynkiem po Kebabie. Budynek jest miasta – do 

zgłoszenia zapytanie o jego dalsze losy. 



Uszkodzony hydrant na Kołowskiej - zgłoszony 

Ad. 6. 

ZA: 10 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Spotkanie opuścił Radny: Dominik Janas 

Ad. 7. 

 Pieniądze, które zostały – niestety miasto nie odpowiada ile ich konkretnie jest. 

Kwota do rozdysponowania 80 000 złotych. 

Dyskusja na temat. 

Przybył Radny: Dominik Janas 

ZA: 9 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 (Marta) 

Ad. 8. 

Za punktem 1 i 3 tak – 2 do konsultacji z mieszkańcami wyznaczonych ulic. 

Ulica Zakręt – skierować do ZDiTM. 

Zgłoszenie od mieszkańca i Radnej Marty Wójcik o uzupełnienie dziur w ulicy Berki 

Joselewicza. 

Ad. 9. 

Wolne wnioski 

Wniosek o uporządkowanie gablot  - odebranie kluczy do gablot z Krzemienia i powieszenie 

niezbędnych informacji. Przewodnicząca zadeklarowała załatwienie tematu i przekazanie 

kluczy do Rady Osiedla. 

Zgłoszenie poręczy przy schodach od ulicy Krzemiennej – napisać do  ZUK. 

Umówić odbiór dokumentów w wersji papierowej przechowywanych na czas remontu Rady 

Osiedla – sekretarz Rady Osiedla 

 

Następne spotkanie zgodnie z grafikiem spotkań: 21.02.2024 godzina 18:00 

 

 

 



 


